
Fra: Odd Gjerde <odd@gjer.de> 
Sendt: 21. mai 2014 21:56 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: "Høyringsuttale fiberbreiband utbygging". 
 
  Hei. 
Eg er svært interessert i fiberbreidband pga. dårlege linjer på breidband hjå oss. 
 
Odd Gjerde 


